

Närvarande:

Lisa Viklund N
Anna Georgsson N
Christoffer Alm N
Frank Thomasson N
Fredrika Norberg L
Filip Åkesson N
Alexander Neuberg N
Thomas Laine N
N= Närvarande , L= Laga förfall



Lisa Viklund
Ordförande



Christoffer Alm
Sekreterare



Thomas Laine
Justerare



Frank Thomasson
Justerare

§ 1. Formalia

Föredragare: Lisa Viklund

1. Mötets öppnande

Lisa Viklund förklarar mötet
öppnat

Styrelsen beslutar att

2. Val av mötesordförande

utse Lisa Viklund till
mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

utse Christoffer Alm till
mötessekreterare

4. Val av protokolljusterare

utse Thomas Laine och Frank
Thomasson till protokolljusterare

5. Adjungeringar

Emma Larsson Bengtsson ges
närvaro-,
förslags- och yttranderätt till dagens
möte

6. Fastställande av föredragningslista

Fastställa dagordningen i enlighet med utskickat förslag

7. Föregående protokoll

Lägga föregående protokoll till handlingarna

§ 2. Beslut

1. Emma Larsson Bengtsson

Yrkar

att Idesix ska få skaffa ett tiktok konto

Sektionsstyrelsen beslutar

att Idesix inte ska få skaffa ett tiktok konto

2. Christoffer Alm

Yrkar

att lägga dagordningen från mötet 22.08.16 till handlingarna

Sektionsstyrelsen beslutar

att lägga dagordningen från mötet 22.08.16 till handlingarna

3. Thomas Laine

Yrkar

att öka inköpspriset för 100 Idesix märken från 720 till 910 kr (exkl. moms och frakt)

Sektionsstyrelsen beslutar

att öka inköpspriset för 100 Idesix märken från 720 till 910 kr (exkl. moms och frakt)

4. Thomas Laine

Yrkar

att öka inköpspriset för 100 Igloo märken från 720 till 1120 kr (exkl. moms och frakt)

Sektionsstyrelsen beslutar

att öka inköpspriset för 100 Igloo märken från 720 till 1120 kr (exkl. moms och frakt)

5. Alexander Neuberg

Yrkar

att Igloon tecknar långtidskontrakt för sektionshögtalren (soundboks gen 2) och förvaras där.

Sektionsstyrelsen beslutar

att Igloon tecknar långtidskontrakt för sektionshögtalren (soundboks gen 2) och förvaras där.

6. Frank Thomasson

Yrkar

att Orbi ska fortsätta vara sektionens huvudsakliga väg att köpa biljetter till evenemang

Sektionsstyrelsen beslutar

att Orbi ska fortsätta vara sektionens huvudsakliga väg att köpa biljetter till evenemang

7. Frank Thomasson

Yrkar

att Hittract ska vara sektionens nya huvudsakliga väg att köpa biljetter till sektionens evenemang

Sektionsstyrelsen beslutar

att Hittract inte ska vara sektionens nya huvudsakliga väg att köpa biljetter till sektionens evenemang

§ 3. Diskussioner

1. U-konf, vilket datum ska vi sätta + har vi någon annan som kan hålla i en workshop i stället för Jörgen?

Styrelsen ska leta en ny föreläsare till workshopen.

U-konf och datumet sätts till den 10 september 9–18.

2. Har ni några förslag på personer till SAB? Jag tänker presentera några stycken på mötet men behöver hjälp med att hitta de två sista.

Styrelsen ställer sig positivt till föreslagna personer.

3. Nycklar till förrådet

Nycklarna ska alltid lånas ut via ansvarig styrelsemedlem (ordförande och ekonomiansvarig) och man gör en uppgörelse med respektive styrelsemedlem var nycklarna ska lånas ut.

4. Vilka utskott ska få måla på bron om det ej finns utrymme?

Styrelsen har ställt sig positivt till diskuterade utskott och kommer informera UO kring vilka som får måla.

§ 4. Övriga frågor

§ 5. Avslutande formalia

Föredragare: Lisa Viklund

Styrelsen beslutar att

Tid för nästa styrelsemöte blir
2022.09.06 kl. 18.:00 i sal A3101

Lisa Viklund förklarar mötet
avslutat

1. Nästa möte

1. Mötets avslutande